
	
Protokoll	årsmøte	NoTA	11.09.2018.	
	
	
	
1.	 Møteinnkalling:		
	 Godkjent.		
	
	
2.	 Valg	av	møteleder	og	referent:	
	 Sivert	Olaf	Hegdal	ble	valgt	som	møteleder	og	Hilde	Davik	valgt	som	referent.	
	
	
3.	 Årsmelding.	
	 Årsmelding	for	2018	foreligger	ikke.		
	 Møteleder	orienterte	om	at	med	unntak	av	Temakveld	med	siv.ark.	Magne	Magler	
	 Wiggen	05.04.2018	på	Studio	Blikket	har	det	vært	lite	aktivitet	siden	forrige	
	 årsmøte	i	København	oktober	2016.			
	
	 	
4.	 Regnskap.	
	 Geir	Morten	Holltrø	gjennomgikk	regnskapet	for	2017	og	2018.		
	 Innestående	på	kto.	pr.	31.12.2016:		 kr.	21.098.	
	 Utgifter	i	2016	var	i	all	hovedsak	studietur	til	København.	
	 Innestående	på	kto.	pr.	31.12.2017:	 	kr.	67.300.	
	 Utgifter	i	2018	var	i	all	hovedsak	utlegg	i	forbindelse	med	Temakveld	m/	Wiggen.	
	 Innestående	på	kto.	pr.	31.12.2018:	 	kr.	106.278.		
	
	 NoTAs	støtte	fra	NAL	baseres	på	antall	medlemmer,	som	pr.	dato	er	35	stykker.		
	 Regnskapet	sendes	revisor	for	godkjenning	før	det	sendes	ut	til	medlemmene.	
	
	 NoTA	bør	innmeldes	i	Brønnøysundregisteret	mtp.	å	opprette	egen	bankkto.	
	
	
5.	 Valg,	enstemmig	vedtatt:	
	 	 Styreleder	Quang	Luong		
	 	 Styremedlem/	sekretær	Julie	Grønnesby	Heir	
	 	 Styremedlem	/	kasserer	Anders	Hågensen	Strand	
	 	 Revisor:	Geir	Morten	Holltrø	
	 	 Valgkomite:	Marion	Sæternes	og	Sivert	Olaf	Hegdal.	
	 	 Turkomite´:	Ingrid	Holtan	og	Ragnhild	Elise	Hildrum	Olsen.	
	
	
6.	 NoTAs	fremtid.	
	 Ingen	vedtak	ble	gjort.	Eventuell	nedleggelse	av	NoTA	ble	diskutert,	men	stor	
	 interesse	blant	de	9	fremmøtte	om	å	opprettholde	NoTA	og	også	jobbe	for	å	få	
	 flere	medlemmer.	Evt.	nedleggelse	forutsetter	avklaringer	opp	mot	NoTAs	
	 vedtekter.	Dette	er	ikke	utredet	pr.	dato.			
	



7.	 Studietur.	
	
	 Turkomiteen	utarbeider	forslag	til	studietur,	med	mål	om	å	få	realisert	denne		
	 I	løpet	av	2020.	Som	tidligere	inviteres	også	LARKs	og	NILs	til	å	delta.	 	
	 	
	
8.	 Eventuelt.		
	
	 Oppsummering	diskusjon:	
	
	 Bransjens	utvikling	med	stadig	større	konstellasjoner	og	færre	frittstående	
	 konsulenter	er	utfordrende	for	en	desentralisert	struktur	og	har	i	stadig	sterkere	
	 grad	medført	press	på,	og	hatt	negative	konsekvenser	for	mindre	enheter.	
	 Også	den	utvikling	omfang	arkitektkonkurranser,	referansekrav	og		
	 tilbudsforespørsler	har	hatt	de	senere	år	er	med	på	å	forrykke	
	 konkurranseforholdet	mellom	store	og	små	enheter.		
	 Som	faggruppe	oppfordres	vi	til	å	synliggjøre	konsekvensene	av	gjeldende	
	 praksis	til	politikere,	kommuneadministrasjon,	Næringsforum	etc.	med	intensjon	
	 om	å	påvirke	på	lokalt	nivå.	
	
	 Faglig:	
	
	 I	forkant	av	årsmøtet	var	det	befaring	på	nyåpnet	InnoCamp	Steinkjer.		
	 Takk	til	Praksis	arkitekter	as	for	flott	omvisning	i	et	spennende	bygg.	
	
	
	
	
	
	
	
	


